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Concept verslag van de Algemene Ledenvergadering 
Vereniging Buurtraad Steenvoorde. 

 
Dinsdag 14 januari 2025 aanvang 19.30 Wijkcentrum Stervoorde 

 
 
 
Aanwezig 
Ineke van Vliet, Robert Flinterman, Joke Eijkelhof (Bestuur VBS), Sytske Hoogenboom, Trix 
Alexander, Miranda Samipersad (BO Steenvoorde Zuid), Zora Dimitrova, Corine Broekhuizen, 
Lisanne Verbaan (BO Muziekbuurt), Magalie Hooi (BO Steenvoorde Noord), Wim Nijhuis 
(Darten), Leo Rollfs of Roelofs, Aad van Krevelen (Discussiegroep), Marianne Koot (Tai Chi), 
Elly Vrouwenvelder (Schilderen), Frans Batelaan (Klaverjassen Muziekbuurt), Truus Hoekstra 
(Bingo). 
 
Afwezig met kennisgeving 
Jos Reneman (Schilderen), Jacob Schot (BO de Strijp), Vera Wabbijn, Hedy, Ron Pasanea, 
Carla Pasanea (Line Dance), Rinie van der Elst (Vrouwengespreksgroep), Marjan van Delft, 
Paul Debrichy (The Swinging Oldtimers), Thomas Miog, Anthon de Wilde (BO Steenvoorde 
Noord), Theo van Leeuwen, Ton Hendriks (SC Muziekbuurt), Dennis van der Geer (BO 
Muziekbuurt). 
 
1. Opening, mededelingen, vaststellen agenda 
De voorzitter Ineke opent om 19.40 uur de vergadering en vraagt of iedereen de 
presentielijst heeft ingevuld. Zij heet de aanwezigen van harte welkom. 
Er zijn 14 berichten van verhindering. 

 Ineke feliciteert Wim Nijhuis met zijn verjaardag. Er is voor iedereen appeltaart. Ook 
Jacob Schot is jarig, maar hij komt niet omdat hij visite krijgt. 

 Door ziekte van haar man is Jos Reneman (Schilderen) voorlopig niet aanwezig. 

 Elly Vrouwenvelder (Schilderclub), Miranda Samipersad (BO Steenvoorde Zuid), 
Corinne Broekhuizen en Lisanne Verbaan (BO Muziekbuurt) stellen zich voor. 

 
2. Ontvangen stukken 

 Gemeente Rijswijk. (Afdeling Vergunningen en Handhaving). Diverse mails en brieven 
over de exploitatievergunning van de Adm. Helfrichsingel 20. (zie agendapunt 6) 

 
 Verzonden stukken 

 Een verzoek aan Kim Nossent (Gemeente Rijswijk) om duidelijkheid te geven over het 
nieuwe bedrag voor ons medegebruik van de Brede School. 

 Aan de bewonersorganisaties en de werkgroepen het verzoek om het jaarverslag op 
te sturen naar bestuur@v-b-s.nl (Joke Eijkelhof) vóór 21 januari 2025. 

 Gemeente Rijswijk. De aanvraag voor het verlengen van de exploitatievergunning van 
de Adm. Helfrichsingel 20. Een lijst  met vrijwilligers, die de Instructie Verantwoord 
Alcoholgebruik (IVA) hebben gevolgd, volgt nog. 
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3. Verslag van de gecombineerde vergadering van 29 oktober 2024 

 Bladzijde 1. Op de vacature voor een 4e bestuurslid (aangemeld bij Rijswijk Doet) is 
nog geen reactie ontvangen. 

 Bladzijde 2. Robert attendeert er op, dat er misvattingen bestaan over de ruimte in 
ons jaarlijkse budget. Hij zal hier op terugkomen bij agendapunt 4. 

 Bladzijde 3. Het darten wil nieuwe dartshirts in plaats van nieuwe dartborden. 

 Bladzijde 3. Het 45-jarig bestaan van de Schilderclub zal op donderdag 27 maart 
worden gevierd in Stervoorde. De burgemeester zal dan ook aanwezig zijn.  

 Voorstel: Het bestuur wil op die dag Suze Kromhout van der Meer, die 28 jaar lang de 
Schilderclub heeft geleid, benoemen tot Erelid van de VBS. Suze heeft ook jarenlang 
workshops zijde schilderen gegeven. Heeft het jullie instemming, als we haar tijdens 
de jubileumviering benoemen als 3e Erelid? De aanwezigen gaan hiermee akkoord. 

 Bladzijde 4. Op vrijdag 10 januari was er een gesprek over de websites van de 
Bewonersorganisaties. Anthon de Wilde (BO Steenvoorde Noord) heeft uitleg 
gegeven over het zelf maken van een nieuwe website. De Bewonersorganisaties gaan 
hiermee zelf aan de slag. 

 Bladzijde 4. De catwalk training van BO Steenvoorde Noord was geslaagd. Rijswijk 
Buiten heeft hier ook belangstelling voor. 

 Bladzijde 4. De openbare vergadering van BO Muziekbuurt op 19 december vond 
inderdaad plaats in Studio Welzijn. Ook Wethouder Gijs van Malsen was aanwezig. 
De aanvraag voor het gebruik van deze ruimte loopt via Rijswijk Wonen. 

 Bladzijde 4. Wie willen er weer een stapeltje activiteitenboekje neerleggen in 
openbare gebouwen? 

 Bladzijde 4. Het bestuur stelt voor het etentje voor de vrijwilligers dit jaar te laten 
plaatsvinden in het Golden House. 

 Bladzijde 4. Welzijn Rijswijk maakt sinds 1 januari geen gebruik meer van ons 
kantoor. De betreffende activiteit vindt sinds die datum plaats in de rode zaal. 

 
De notulen worden gewijzigd vastgesteld. 
 
4. Financiën 
Robert verzoekt de aanwezigen, en degenen die later het verslag lezen, goed kennis te 
nemen van punt 4 van het verslag van 29 oktober 2024. Het daarin geschetste, hoe om te 
gaan met uw bankrekening, kwam weliswaar aan de orde maar is pas na de vergadering door 
hem schriftelijk onder woorden gebracht. Gelet op het belang van een goed VBS-breed 
financieel beheer het vriendelijk doch indringend verzoek hiervan dus kennis te nemen. 
 
Gelukkig conform verwachting zal het resultaat over 2024 tussen de € 0 en minus € 1000 
uitkomen. Deze vroege mededeling kon dit jaar mede gebeuren door een goed en tijdig 
financieel verslag van Ton Hendriks (en zijn dochter). Waarvoor dank. 
 
Een voorlopige analyse van 2024 noopt het bestuur tot (meer) tijdige sturing op de financiële 
uitkomsten 2025. Het stuur waar we mee ‘sturen’ zijn de begrotingen van de BO’s. Langs 
deze weg het verzoek aan de besturen van de BO’s op zo kort mogelijke termijn te komen 
met een begroting voor 2025. Op hoofdlijnen graag hierin opnemen hoeveel de BO gaat 
uitgeven aan activiteiten in de wijk en hoeveel aan de eigen organisatie. Van de 
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wijkactiviteiten aangeven waaruit een activiteit bestaat, hoeveel die gaat kosten en 
waar/wanneer het gaat plaatsvinden. Dat laatste is ook van belang voor Joke wanneer een 
activiteit plaatsvindt in Stervoorde, dan kan tijdig worden gereserveerd 
 
5. 50 jaar Stervoorde 
Het wijkcentrum Stervoorde bestaat op 17 oktober 2025 vijftig jaar. Dit is een vrijdag. 
Daarom willen wij dit op zaterdag 18 oktober (idee is 14.00 – 17.00 uur)als moment vieren. 
Dan zijn er geen andere activiteiten in het gebouw. 
Aandachtspunten voor het dagprogramma: 

 Grote zaal + andere zalen (een “soort” van open huis). 

 Receptie 

 Presentaties VBS werkgroepen 

 Film van vroeger 

 Verhalen van bewoners van vroeger 

 Catering 

 Muziek met dans 

 Rad van Avontuur 
De feestcommissie is al twee maal bij elkaar geweest en komt volgende week weer bij 
elkaar. 
Robert vraagt of de werkgroepen tijdens dit openhuis een activiteit/presentatie willen 
verzorgen. De feestcommissie gaat hier vervolgens mee aan de slag. Graag een reactie vóór 
21 januari. 
Positieve reacties komen meteen al van de Schilderclub, Darten, de Kaartclub, Tai Chi, de 
Discussiegroep en de Bewonersorganisatie Zuid. 
 
6. Stand van zaken bij de bewonersorganisaties en de sociaal culturele werkgroepen 

 Bij het Darten loopt het nu weer lekker. Wim Nijhuis is tevreden. 

 Elly Vrouwenvelder (i.p.v. Jos Reneman) is vrijwilliger bij de Schilderclub op de 
donderdagmiddag. Het is een fijne groep. Veel leden zijn al heel lang lid. 

 Sytske Hoogenboom geeft aan, dat het nieuwe bestuur van de Bewonersorganisatie 
Steenvoorde Zuid druk bezig is alles goed op de rit te krijgen. Ze is heel blij met de 
goede samenwerking met de andere drie Bewonersorganisaties.  

 Trix vertelt, dat de eerste activiteit van dit jaar op 5 februari plaatsvindt. Dan is er een 
themabijeenkomst over de herschikking van de winkels in de Boogaard, zodra de 
nieuwbouw klaar is. Binnenkort gaat het bestuur op bezoek bij wijkwethouder Gijs 
van Malsen. 

 De Tai Chi heeft afgelopen maand pech gehad met de beide zalen. De laatste keer 
vóór Kerst was de directeur van de CBS de Melodie vergeten door te geven, dat ze 
niet terecht konden. Pas op het laatste moment kreeg ze daarover een berichtje. Ook 
in Stervoorde ging het mis. De eerste les na de jaarwisseling stond de zaal nog 
ingericht voor een etentje. Toen verhuisde ze voor één keer naar de blauwe zaal. 
Op 9 november heeft Marianne tijdens de Dag van de Mantelzorg een workshop Tai 
Chi gegeven. 

 Aad van Krevelen meldt, dat de Discussiegroep in december hun activiteit  heeft 
geëvalueerd. Dit heeft geleid tot enkele aanpassingen. 

 Ineke vertelt, dat de exploitatievergunning voor de horeca van Sociaal Cultureel 
Muziekbuurt weer moet worden verlengd. Dit moet één keer in de vijf jaar. Op 
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woensdagavond 6 november was er een controle door de afdeling Veiligheid, 
Inspectie en Handhaving van de Gemeente Rijswijk. Er werd toen geconstateerd, dat 
er geen leidinggevende en geen barvrijwilliger aanwezig waren. Daarover kreeg het 
bestuur van de VBS een brief met een waarschuwing. Er was echter wel een 
barvrijwilliger aanwezig. Dat is later mondeling en via de mail gemeld bij de afdeling 
Veiligheid, Inspectie en Handhaving van de gemeente. 

 Ton Hendriks regelt dat er, in verband met de aanvraag voor de nieuwe 
exploitatievergunning, weer nieuwe barvrijwilligers bijkomen. Zij volgen een gratis e-
learning om hiervoor een certificaat te ontvangen. 

 Frans Batelaan heeft ruimtegebrek bij het kaarten op de woensdagavond. Er zijn nu 
28-30 leden. Er passen hooguit 7 tafels in de kleine ruimte. 

 Frans Batelaan meldt, dat de Bingo van Mien Bos op de vrijdagavond goed loopt. Het 
wordt steeds drukker. 

 De Bewonersorganisatie Muziekbuurt heeft in december weer een openbare 
vergadering gehad. Er zijn twee nieuwe bestuursleden bijgekomen. 

 De Bewonersorganisatie Steenvoorde Noord kijkt terug op een mooi 2024. 
Annemarie Bergsma is vanwege drukke werkzaamheden eind 2024 gestopt als 
bestuurslid. De vrijwilliger, die de wijkkranten en de flyers bezorgde, is helaas na heel 
veel jaren actief te zijn geweest, gestopt. Gelukkig is hier een nieuwe vrijwilliger voor 
gevonden. De training bij de Sesam Academie heeft zijn vruchten afgeworpen. 
Bewonersorganisatie Steenvoorde Zuid heeft ook interesse om deze te volgen. 

 Magalie vraagt wat de VBS doet aan het belonen van vrijwilligers. Robert constateert 
hierin soms een scheefgroei. Hij geeft aan, dat de hoeveelheid tijd, die een vrijwilliger 
actief is voor een werkgroep, een belangrijke rol in speelt. Dit moet bij de 
verschillende Bewonersorganisaties in verhouding staan. 

 Op 27 januari wordt er door het Nieuwsblad Rijswijk om half acht een foto gemaakt 
van het bestuur ban de Bewonersorganisatie Steenvoorde Noord in de kamer van de 
VBS. Wim Nijhuis zal Stervoorde hiervoor openen en Ineke zal de kamer van de VBS 
openen. 

 
7. W.v.t.t.k. 

 De volgende gecombineerde vergaderingen in 2025 zijn op woensdag 26 maart en 
woensdag 29 oktober. 

 De Algemene Ledenvergadering is op dinsdag 13 mei. 
 
8. Rondvraag 
  
9. Sluiting 
Ineke sluit om 21.15 uur de vergadering en nodigt iedereen uit voor een drankje. 
 
 
 


